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Nastavno na učestale istupe načelnika općine Jalžabet, još i devet mjeseci nakon 

preuzimanja vlasti, o zatečenom lošem financijskom i organizacijskom stanju u 

općini, HDZ Općine Jalžabet želi iznijeti pravu istinu. 

 

Općina Jalžabet je u posljednjih 16 godina, od pretposljednje u Varaždinskoj županiji 

došla u top deset u Republici Hrvatskoj po više objektivnih ekonomskih pokazatelja. 

Životni standard ljudi dignut je na visoku razinu. Komunalna, društvena i gospodarska 

infrastruktura izgrađena je preko 90 posto, dok je velika gospodarska zona izgrađena 

u potpunosti i u njoj radi 1600 ljudi. Svi investitori koji u njoj posluju ili sada vode 

svoje projekte ugovoreni su još za prošle općinske vlasti. 

 



Kod preuzimanja vlasti u općinskoj blagajni ostalo je 4,3 mili juna kuna nenamjenskih 

sredstava, bez ijedne kune duga ili zaduženja. 

 

Što se tiče naplate zaostalih, komunalnih i vodnih naknada koje su navodno jako 

usporile rad načelnika, napominjemo da je on za devet mjeseci mogao naplatiti 

kompletnu naknadu za 2021. godinu,. te utjerati, ovršiti ili utužiti nenaplaćene 

zaostatke. 

 

Stalno slušamo o nalazu PLAĆANE REVIZIJE i nađenim nepravilnostima, ako ih ima 

neka ih prijavi. 

 

Svoje neznanje i nesnalažljivost, i neispunjenje obećanja pokušava opravdati 

prošlom vlašću. U Općini nema niti jednog ozbiljnog novog projekta, a hvale se bez 

srama sa svima započetim projektima bivše vlasti. 

 

Dakle sredstva od 300.000,00 kuna za ceste od ministarstva regionalnog razvoja, 

220.000,00 kuna za vrtić, 200.000,00 kuna za klizište, zatim sredstva ministarstva 

kulture za crkve, investicije ŽUC-a te Hrvatskih voda za kanalizacije, svi ovi projekti 

su već bili u realizaciji. 

 

Ostavljene su i građevinske dozvole, za POS stanove, streličarski dom, kanalizacije, 

obnovu crkve – samo počnite raditi. 

 

Pitamo javnost koja poznaje Jalžabet je li onda Solar zbilja krenuo od nule kako tvrdi, 

ili je s punim proračunom, bez dugova, sa započetim projektima građevinskim 

dozvolama te 4.300.000,00 kuna na računu i stabilnom Općinom u koju je uloženo 2 

milijarde kuna krenuo u novi mandat. 

 

Pa koji bi načelnik mogao poželjeti bolje ?! 

 

S velikim novcima na računu krenulo se u bezglavo trošenje na igračke kao što su 

službeni automobil, paintball igrališta za odabrane te sitni popravci, asfaltiranja, 

zamjena lampi, općinskih novcem iz pune blagajne. 

 



Kada pak govorimo o velikim demografskim mjerama, napominjemo da su sve te 

mjere od novorođenčadi, vrtića, škola, studenata, poljoprivrede, umirovljenika i 

udruga već bile u dosadašnjim proračunima. 

 

Što se pak transparentnosti prema udrugama tiče, svaka je udruga dobila sredstva 

sukladno izglasanom proračunu od Općinskog vijeća, koji je realizirao načelnik, kao 

što će biti i sada samo uz dodatne natječaje. 

 

Dakle ništa novog nismo vidjeli, niti je općina počela sa Solarom, niti će završiti. 

Stoga ga pozivamo da prestane kukati i počne raditi, kako bi se na kraju godine 

mogao poslikati ispred barem jednog svojeg projekta i kako bi Općina i dalje 

napredovala, a on svojem nasljedniku ostavio barem toliko koliko je i sam zatekao. 


